
PROTOKÓŁ NR 21/2019

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego, które odbyło 
się w dniu 3 stycznia 2020 roku.

Posiedzenie trwało od godz. 1100 do godz. 1430

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Marcinkiewicz Andrzej - przewodniczący komisji
2. Kuśkowska Helena - członek komisji
3. Kłębek Krzysztof - członek komisji
4. Bereda Piotr - członek komisji
5. Rasiński Tomasz - członek komisji
6. Bielecki Kamil - członek komisji
7. Rosa Andrzej- członek komisji

oraz:
- Agnieszka Adam -  Skarbnik Gminy.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad.l Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Andrzej Marcinkiewicz, powitał zebranych 
i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1.Otwarcie posiedzenia;
2. Przedstawienie wniosków komisji do budżetu na 2020 rok;
3. Zamknięcie obrad.

Zebrani nie wnieśli uwag lub pytań odnoszących się do proponowanego porządku obrad.

Ad. Przedstawienie wniosków komisji do budżetu na 2020 rok.

Przewodniczący komisji przedstawił członkom komisji wniosek o podtrzymanie wniosku 
w sprawie zakupu auta dla OSP Zaścienie ze wskazaniem przez Komisję Budżetowo- 
Finansową Rady Gminy Dąbrówka środków na zabezpieczenie potrzebnej kwoty 
300 000, 00 zł w budżecie na 2020 rok.

Członkowie komisji jednogłośnie opowiedzieli za przyjęciem przedstawionego wniosku.

W dalszej dyskusji komisja w przedstawionym głosowaniu podtrzymuje wniosek o zakup agregatu 
prądotwórczego dla Ośrodka Zdrowia w Dąbrówce i w Kuligowie.

Głosowanie:

„Za” - 6 głosów 
„Przeciwko”- 1 głos 

„Wstrzymuje się” -  0 głosów



Komisja składa wniosek do Wójta Gminy Dąbrówka o przedstawienie na następnej komisji 
wyceny/kosztorysu dla zakupu agregatu prądotwórczego dla Ośrodka Zdrowia w Dąbrówce 
i w Kuligowie.

W związku z przedstawionym pismem przez Pana Andrzeja Rosę w sprawie przyznania 
pomocy finansowej w zakupie sprzętu specjalistycznego z budżetu Województwa 
Mazowieckiego na rzecz jednostek OSP, Beneficjentem może być wyłącznie Gmina i w 
dalszej procedurze niezbędne jest, aby to Gmina przesłała pismo o udzielenie pomocy 
finansowej dla jednostki OSP.

Komisja po zapoznaniu się z pismem oraz ze wszelkimi szczegółami jednogłośnie wskazała 
swoje poparcie, aby jednostka OSP Kołaków składała wniosek o uzyskanie dofinansowania 
za pośrednictwem Gminy Dąbrówka.

Następnie Komisja zapoznała się z podaniami, które wpłynęły do Komisji:
- pismo Sołtysa wsi Teodorów Pana Henryka Król z dnia 8 grudnia 2019 r. (data wpływu do 
Urzędu 9 grudnia 2019 r.) - podanie o postawienie wiaty przystankowej w miejsc. Teodorów- 
Sokołówek;
- pismo Pana Andrzeja Rosy z dnia 18 grudnia 2019 r.- w sprawie remontu budynku OSP 
Kołaków.

Komisja jednogłośnie poparła wnioski zawarte w w/w pismach.

Ad. 4 Zamknięcie obrad.
Następnie Przewodniczący Komisji -  Andrzej Marcinkiewicz, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzeniu, zakończył posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.
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